
    2017‐09‐12 

Sjöbrinken 16, 132 36 Saltsjö‐Boo          www.nackalistan.se             info@nackalistan.se 
Pol.sekr.: 0725503475                              Bg: 5640‐0708                       Org,nr: 802435‐9716         

 

Interpellation till ordförande för MSN, Cathrin Bergenstråhle 

Kan kommuninvånarna lita på information på samrådsmöten i södra Boo? 

Hösten 2016 ställdes planen för sydöstra Boo, Gustavsviks fastighetsägareförenings område,  ut för 

samråd efter vederbörligt godkännande. Många invånare tog del av detta som berörde dem i hög 

grad och utgick ifrån den lägesbeskrivning som fanns på kartor och muntligt från tjänstemän. Många 

invånare svarade utifrån denna lägesbild och gav positiv och negativ kritik på förslagen.  

Ett halvår senare så gällde denna plan inte längre på så sätt att bebyggelsen hade ökats på så att det 

var ca 4 gånger så mycket nybebyggelse än vad medborgarna hade svarat och reagerat på i planen. 

Att många fastighetsägare blev arga och bestörta säger sig själv. Många invånare lever ju i tron på att 

kommunen är vi och en instans som man kan lita på. Förakt för demokrati och politik blir ett svar på 

detta och kommunledningens fartblindhet som låter ändamålen helga medlen visar sig ännu en gång.  

Nackalistan frågor blir 

Kommer det att bli en nystart för sydöstra Boo med samråd och med en korrekt 

bebyggelseplanering  att förhålla sig till för de berörda fastighetsägarna? 

Hur ser du på den demokratiska aspekten på att invånarna har svarat och tagit 

ställning till en plan som inte finns? 

Hur kommer du att reparera det brustna förtroendet för den bebyggelseplanering som 

du är ansvarig för gentemot medborgarna/fastighetsägarna?  

Varför har man lagt till ca fyra gånger så många bostäder som i det utställda förslaget? 
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